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Protokoll møte 02/23 

Fana sokneråd 2023 – 2027 MØTE NR. 02/23 
 
Dato:    Vår ref.: 23/11094-3    

 

Møtedato 14.12.23 

Tid 19:30-22:00 

Stad Fana menighetskontor 

Åpning ved - 

Servering - 

Deltakere Rune Kroken, Aage Mjeldheim, Rikke Bergflødt, Arne Grostøl, Lars 
Kongsvik, Bjørg Nordås, Christer Olsen, Marita Børve, Stein Rune Ottesen, 
Gerd Døskeland, Marit Nøkling Prestholt, Toril Smedsvik 

Meldt forfall Lindbjørg Fagerås Hope 

 
Varamedlemmer er velkommen til å delta, de som må møte grunna forfall, får eigen innkalling. 
 
 
 
 
Rune Kroken Ingrid Fluge-Hole 
Soknerådsleiar Daglig leder 
 
 
Saker til behandling 
08/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

09/23 Godkjenning protokoll møte 01/23 

10/23 Revidert budsjett 2023 

11/23 Budsjett 2024 

12/23 Gudstjenesteplan og offerlister 

13/23 Søknad fra KFUK/KFUM 

14/23 Møteplan for 2024 

15/23 Utgivelser av menighetsbladet 

16/23 Projektorer i Fana menighetssenter 

17/23 Orientering 

18/23 Eventuelt 
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Saksnr. Sakstittel: 

 08/23 
Godkjenning av innkalling og saksliste  
Saksliste inkl. vedlegg 

 

Innspill under møtet: 

Det fremmes ønske om at det for fremtidige soknerådsmøter kan tas en runde 
blant medlemmene som fritt kan dele tanker om hva man brenner for og/eller noe 
man har opplevd i menigheten den siste tiden. Det er også ønskelig at man har et 
fast punkt på soknerådsmøter hvor medlemmer kan foreslå/følge opp ideer til 
tiltak som soknerådet ønsker å jobbe med/sette i gang for å utvikle arbeidet i 
menighetene.  

 

Vedtak:  
Fana sokneråd godkjenner innkalling og saksliste til møte 14.12.23. 

09 /23 
Godkjenning protokoll møte 01/23 

Protokoll ligger vedlagt til innkalling. 

 

Vedtak:  
Protokoll møte 01/23 godkjennes. 

 

 10/23 
Revidert budsjett 2023 

Revidert budsjettforslag sendes til rådsmedlemmer i forkant av møtet. Budsjettet 
viser hvordan over- og underskudd ønskes belastes soknets ulike fondskontoer. 

 

Vedtak:  
Revidert budsjett 2023 godkjennes. 

 

11/23 Budsjett 2024 

Budsjettforslag for 2024 var ikke klart for gjennomgang til møtet. Revidert budsjett 
2023 vil i stor grad være grunnlaget for 2024-budsjettet, med noen ekstra 
kommentarer: 

- Formiddagskoret i Fana ønsker å komme inn under menighetens 
økonomi, nytt ansvar. 

- Seniortreff i Ytrebygda ønsker å komme inn under menighetens økonomi, 
nytt ansvar. 

- Leir for ungdomsledere lagt inn i budsjett for barne- og ungdomsarbeid. 

 

Vedtak:  
Soknerådet gir arbeidsutvalget mandat til å utarbeide budsjett for 2024, som 
sendes ut til digital godkjenning innen nyttår. 

 

12/23 Gudstjenesteplan og offerliste  
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Gudstjenesteplan ligger vedlagt. 

Vedlagt ligger mottatte offersøknader for 2024, samt forslag til offerfordeling for 
2024 sammenliknet med offermottakere i 2023. 

 

 

Vedtak:  
Gudstjenesteliste tas til orientering. Offerliste og -fordeling godkjennes, men 
ønskes revidert på nyåret for å ta med de innspillene som kom frem i møtet.  

 

13/23 Søknad fra KFUK/KFUM 

Søknad om støtte til MILK-kurs ligger vedlagt. 

 

Vedtak:  

Søknaden godkjennes i sin helhet, totalt kr 11 600,- forutsatt at ikke det er dekket 
fra andre aktører allerede (Ytrebygda Kyrkjelag har også mottatt en søknad om 
støtte, men det fremkommer ikke tydelig om dette gjelder for samme utgifter/leir). 
Om det er tilfellet, tildeles halve beløpet kr 5800,-. 
 

14/23 Møteplan for 2024 

Denne saken har kommet inn ved en feil. Møteplan for 2024 ble behandlet på 
forrige møte, sak 04/23.  

15/23 Utgivelser av menighetsbladet 

Redaksjonen til menighetsbladet har sendt inn forslag til ny skisse/utgivelsesplan 
for menighetsbladet. 

 

Innspill under møtet: 

Å redusere antall utgivelser fra 5 til 3 er en stor endring som krever nøye 
vurdering. Det trengs mer utredning av saken og Soknerådet trenger bedre tid til 
å drøfte hva vi vil med menighetsbladet og hvilke muligheter vi har for å fortsette 
med 5 utgaver. Økonomisk må en se på alle utgiftssider samt mulighet for økte 
inntekter. Det bør også drøftes hvordan den redaksjonelle siden er og hvilke 
endringer som er ønskelig/mulig å få til her. Saken ønskes å bli utbedret for 
videre behandling på første soknerådsmøtet over nyttår.  Viktig å få frem mer 
informasjon om økonomiske endringer (annonseinntekter, oversikt over klikk på 
hjemmeside, pris på å få grafisk designer til å fornye design etc.) ved å endre 
antall utgivelser. 
 

Vedtak:  

Januar-bladet utgår for denne gangen, grunnet manglende redaktør.  
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16/23 Projektorer i Fana menighetssenter 

Projektorene i kapellsalen og menighetssalen er 15+ år gamle, og fungerer 
dårlig/ikke i det hele tatt. AVISTAS har vært på befaring, og anbefaler å skifte ut 
utstyret. Vedlagt ligger tilbud projektor og lydløsninger.  

 

Innspill under møtet: 

Det må gjerne innhentes andre priser fra konkurrenter til AVISTAS, samt høres 
med AVISTAS om mulighet for å få rabatt om man inngår avtale om å skifte utstyr 
i både menighets- og kapellsalen. Uavhengig av hvilken løsning man lander på, 
må kostnadene vurderes i sammenheng med budsjett for 2024 og hvilke 
muligheter dette gir for å realisere investeringen. 

Vedtak:  

Det vedtas at projektorene skal skiftes. Daglig leder i samråd med Christer Olsen 
får ansvar for å håndtere dette videre.  

17/23 Orienteringer 

- Behov for å utnevne ny kontakt for menighetens misjonsavtale med NMS. 
Utgår, vi behandler saken på neste soknerådsmøte. Marita og Ingrid 
klargjør dette.   

- Behov for møte med Kåre Breivik om tepper som ligger i Fana 
menighetssenter, laget av Ragna Breivik. Trenger noen representanter fra 
soknerådet med på møte i januar. Bjørg Nordås blir med på dette.  

- Info fra sokneprest: intet å melde 
- Info fra daglig leder: orientering om sykemeldinger i staben (kantor i Fana 

sykemeldt tom 31.12.23), nytt system for timeføring for kirketjenere i 
januar/februar, og pilotprosjekt for utleie direkte fra Kirketorget. Lover bra! 

- Info fra fellesrådet: konstituerende møte i går.  
- Info fra soknerådsleder: har kommet i gang med møter med Fana og 

Ytrebygda menighetsutvalg.  

18/23 Eventuelt 

 
 
 
 
 
  
  
 


